
 
        

Protokoll styrelsemöte med Landsbygdsalliansen Ulricehamn  
 
Datum:  tisdag den 19 april 2022  
Tid: kl. 17,30 – 19:00 
 
Plats: Varnum Västanå Hembygdsgård 

Närvarande: Irwing Johansson Boarp, Gunilla Ideström Knätte, Stig Fagersson Ätradalen, 
Margaretha Persson Kölaby, Hans Ström Hökerum, Månika Sager Tvärred, Steen-Åke Larsson 
Nitta, Bengt Grindelid Blidsberg, K-G Friden Nitta, Mattias Gotting Grönahög, Lennart Gyllensten, 
Roland Karlsson KS, Wiktor Öberg KS, Örjan Hill,  

Innan mötet startades berättade Elin Johnsson och Anders Johansson om verksamheten i Västanås 
Hembygdsgård. Mötesdeltagarna fikade under tiden. De tackar för bidraget man erhållit av LAU.  
Efter pandemin kommer man nu att anordna aktiviteter i hembygdsgården. 
 

1. Mötets öppnande 
Irwing Johansson öppnade mötet 

 
2. Val av sekreterare 

Patrik Andersson NUAB valdes som sekreterare. 
 

3. Val av protokolljusterare 
Mattias Gotting valdes till justerare. 

 
4. Godkännande av dagordning. 

Dagordning godkändes av mötet. 
 

5. Föregående protokoll. 
Inga frågor. Lades till handlingarna 

 
6. Ekonomi 

Bengt Grindelid redogjorde att 24 st medlemmar och har betalt. Alla räkningar betalda. Drygt 
23 000 Kr. På kontot. 

 
7. Inkomna Skrivelser 

o Hökerums Samhällsförening prioritera uppdatering centrum i Hökerum 
Mötet beslutade att LAU inte gör dessa prioriteringar. Lekplatserna är prioriterade 
efter Park & Skogs besiktningsprotokoll som leder till när de skall renoveras eller 
bytas ut. 

o Byte av namn kostnadskrävande projekt till Investeringsprojekt Landsbygd 
Förslag från Kultur och Fritid, Mötet beslutade att ändra namnet till 
Investeringsprojekt Landsbygd. Patrik på NUAB ser till att namnet ändras. 

o Valdebatt Hökerum 5 maj Kyrkans hus 
Valdebatt där kommunpolitiker deltar. Moderator Staffan Kullneff. Anordnas av 
Hökerums Samhällsförening och vuxenskolan. LAU uppmanas att deltaga på detta 
möte. 



 
 

8. Kostnadskrävande projekt. Totalt ansökt, beviljat, återstår Tkr 
Rånnavägs isbana, grillplats ny belysning. LAU bidrag med 14 295Kr, kvar att dela ut 
385 705 Kr 
Administrativt bidrag till dagsdatum 14 st. a’3000Kr=42000 Kr 
o Slutredovisat Blidsberg projekt cykelbana (2020)-Godkänd av Patrik  NUAB                           
o Slutredovisat Varnum, renovering Ågården (2020)-Godkänd av Patrik NUAB 

 
9. Information från kommunen. 

Roland Karlsson KS redogjorde följande: 
• Årets Hus korades i dag, Tingshuset H2O blev vinnare 2022. 
• Högstadieskolorna beslutas imorgon av gruppledarna. Placeringar är inte klart. 
• Föreningsbidrag pågår och håller på att gås igenom inför 2023. 
• 2007 fans ett mål att vara 25 000 invånare i kommunen. Man tror att man har 

passerat 25 000 och arbete pågår för att identifiera personen till uppvaktning. 
• Det pågår planering för marknadsplatsen. Den används till viss av boende som 

boendeparkering. Och inte så mycket för turister och besökare. Undersökning har 
gjorts. 

• Det kommer att skapas parkeringsmöjligheter framöver i det planerade området. 
• Parkeringsmöjligheter vid Ica Tornet ses över för att tillgodose behov. 
• Sjön Tolken diskuteras med Borås energi som vill nyttja vattenuttag. Ulricehamns 

kommun bevakar och diskuterar det. Även Vattenfall nyttjar sjöns nivå för 
vattenkraft. Det finns en motståndsgrupp som kommunen har dialog med. 
Vattendom på +- 2.5m som kommer att utnyttjas. Utredning pågår hur det 
påverkar. 

• De flesta av flyktingar från Ukraina sim sökt sig till Ulricehamn har fått plats. 
 

10. Information uppdatering av utvecklingsplaner, uppdrag via LAU och kommunen 
Roland, Patrik och K-G har möte 20 april för att bestämma upplägget. Kommer att 
använda LAU om det behövs hjälp att besöka de olika utvecklingsgrupperna. Gruppen 
återkommer till styrelsen angående upplägg, planering etc. 

 
11. Varvet runt vad händer i bygden 

• Nitta, genom K-G Friden berättar att de planerar en städdag, Nya ägare Ådalens 
cafe med mer öppet. Annars lugnt.  

• Hökerum genom K-G Friden berättar att 14 maj planerar man Seniormilen. 
• Grönahög genom Mattias Gotting redogjorde att Grönahögsmarscen och 

midsommarfirande planeras framöver. 
• Kölaby genom Margareta Persson redogjorde att tipspromenad planeras, man 

har tagit fram en folder med aktiviteter för att locka folk till aktiviteter och 
arrangemang. 

• Knätte genom Gunilla Ideström redogjorde att man planerar för ängladelens dag 
15 maj och verksamheten utifrån den. Den nya bakstugan används till aktiviteter. 
Man hjälper även till på Årås med trädgården. 

 
 



 
• Tvärred genom Månika Sager redogjorde att man plockar skräp i samhällets 

vägdiken etc.  Gärsbo kvarn öppnas för servering av våfflor och man anordnar 
loppis. Slåtter aktiviteter planeras framåt. Ny broschyr har tryckts upp till boende 
med aktiviteter. Projektet dammen fortgår med aktiviteter. 

• Blidsberg genom Bengt Grindelid redogjorde att tipspromenad planeras 
framöver. Hälsoprogram i bygdegården håller på och är välbesökt. Planera pågår 
för att ordna en valborgsfest. Hastigheten i samhället har gått ner sen man sänkt 
hastigheten till 40. Basta Kvarn har öppnat med många besökare. 

• Gällstad genom Patrik Andersson redogjorde att sammanslagningen mellan 
samhällsföreningen och idrottsföreningen GAIS har gjorts och man heter numera 
Gällstads Allmänna Idrotts och Samhällsförening. Ny styrelse har bildats där man 
har ledamöter från Gällstad & Co. GFK. Aktivitetsgrupper runt styrelsen skapas 
så det blir lättare att få engagemang från invånare. Grupperna sköter sig själva 
med stöd av styrelse. Utegymmet nedanför Gällstad Skola skall färdigställas 
under året där man fått bidrag av LAU. 

• Boarp Irwing Johansson redogjorde att det har flyttat in många nya i 
Boarp/Närarp, man håller på att planera aktiviteter för att lära känna varandra. 
Ihop slagna årsmöten har varit ett bra sätt för att engagera invånare. Fisketävling 
i Toppåssjön planeras och skall genomföras efter två års uppehåll pga. 
pandemin. 17 juni genomförs tävlingen. 

 
12. Övriga frågor. 

§ K-G Friden tog upp X-rundan som är en tipspromenad med QR koder.  
Gå in på X-rundan.se. Vuxenskolan har kört detta. Vi hänvisar till Kultur och Fritid 
i kommunen. 

§ Bengt Grindelid frågar om hur det är med bredbandstäckning i kommunen. 
Roland K. redogjorde att kommunen täcker 96%. Vi har högst täckningsgrad i 
Sjuhärad. 

§ Rullande lista på justerare till kommande möten. Patrik skapar lista.  
§ Vi provar med digital signering av mötesprotokoll. 
§ Bengt och Gösta jobbar vidare med att ändra formuleringar i texten ansökan för 

kostnadskrävande projekt som nu heter Investeringsprojekt Landsbygd. 
§ Fråga om marknadsföring av LAU, hur gör vi det? Tillsätta en grupp? 

Alla i styrelsen skall besöka 2 föreningar för att informera om LAU. Redovisas vid 
nästa möte. Nya foldrar om LAU finns hos Patrik på NUAB. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
13. Nästa möte tid: plats? Datum resten av året, Tema? Vart? 

Ø 24 maj Hökerum, Avelsås Ull. Ullåtervinning. Patrik kollar med Charlotte 
Svensson 

Ø 16 juni Medlemsmöte Grönahög Bygdegården. Mattias Gotting håller ett föredrag 
om fossil oberoende landsbygd. 

Ø 23 augusti Gällstad. Åvallagården 
Ø 18 oktober Medlemsmöte. Tvärred Tema återkommer vi med 
Ø 13 december. Jultallrik 

 
14. Mötets avslutande. 

Irwing avslutar mötet 
 

 
 

 

 

 

 

 
________________________  _________________________ 
Ordförande Irwing Johansson     Sekreterare Patrik Andersson 
 

 
________________________   
 Justerare Mattias Gotting  

  
 

 


